

Appendix
(A.)

23d Jany.

has been employed in the Business than they had an idea of when they accepted the Trust.

All which is respectfully submitted.

JOHN RICHARDSON, Chairman,
C. W. GRANT,
T. PORTEOUS,
FRANS. DESRIVIERES.
GEORGE GARDEN,
Dvd. ROSS.

Montreal, 5th January 1826.

SUPPLEMENTARY REPORT.

The Commissioners beg leave further to state, that since closing the foregoing Report, the Arbitrators to whom was referred the Account of the Contractor for quarrying and cutting Stone have given in their award, by which the Sum of £501 12 4 has been deducted from the whole Amount, leaving a balance due to him of £3480 15s. 10d. There will therefore remain the Sum of £2079 1 5 toward finishing the Locks and building Houses for Toll Collectors, and such other Works as may be found necessary.

Which the Commissioners humbly submit.

C. W. GRANT.
T. PORTEOUS.
FRANS. DESRIVIERES.
GEORGE GARDEN.

Montreal, 16th January 1826.

beaucoup plus grande portion de leurs tems qu'ils ne se l'imaginoient lorsqu'ils ont accepté la charge.

Le tout néanmoins respectueusement soumis.

JOHN RICHARDSON, Président.
C. W. GRANT,
T. PORTEOUS,
FRANS. DESRIVIERES,
GEORGE GARDEN,
Dvd. ROSS.

Montréal, 5e. Janvier 1826.

Rapport Supplémentaire.

Les Commissaires prennent la liberté d'exposer de plus, que depuis la Clôture du Rapport ci-dessus, les Arbitres, auxquels avoient été référés les Comptes du Contracteur pour tirer et tailler la pierre, ont donné leur décision, par laquelle la somme de £501 12 4, a été déduite du Montant total, laissant en sa faveur une Balance de £3480 15 10. Il restera en conséquence la somme de £2079 1 5, pour achever les Ecluses et bâtir des Maisons pour les Collecteurs des Péages et tels autres Ouvrages qui pourront se trouver nécessaires.

Ce que les Commissaires soumettent respectueusement.

C. W. GRANT,
T. PORTEOUS,
FRANS. DESRIVIERES,
GEORGE GARDEN.

Montréal, 16e. Janvier 1826.

Appendice
(A.)

23e. Janv.